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SESSIÓ EXTRAORDINÀRIA DE L’AJUNTAMENT EN PLE CELEBR ADA EN 

PRIMERA CONVOCATÒRIA A LES 19’30 HORES DEL DIA  
VINT-I-TRES DE JUNY DE 2008 

 
 
 
 

LLOC: SALÓ DE SESSIONS. CASA CONSISTORIAL DE CAPDEP ERA 
(ILLES BALEARS) 

 
 
 

A C T A   
 
 
ASSISTENTS: 

Sr. Bartomeu Alzina Sureda. Batle-President 
Sr. Rafel Fernández Mallol 

 Sr. Sebastià Sureda Rosselló 
 Sra. Margalida Bover Vadell 

Sr. José Andrés Gallego Méndez 
Sra. Maria Pilar Gasull Albons 

 Sr. Climent Crespo Flaquer 
Sra. Maria Orts Rodríguez 

 Sra. Virgínia Maria Urdangarin de Manuel 
Sr. Mateu Garau Flaquer 

 Sr. Joan Ferrer Flaquer 
 Sra. Maria Isabel Vives Liberal 

Sr. José Medina Suárez (S’absenta de la Sala durant el debat del punt III de l’ordre del dia: 
exp. 80AG/2008: modificació: contractació gestió del servei públic de neteja viària, sent les 19’50 hores) 

Sra. Maria del Pilar García Rosa 
 Sr. Bernard Boutique 
 Sra. Margarita Servera Ferrer 
 Sr. Mateu Melis Tous 
 
 
Secretari: Sr. Julián García-Sotoca Oliva 
 
 

PUNTS DEBATUTS I ACORDS ADOPTATS: 
 
I.- APROVACIÓ ACTA SESSIÓ ANTERIOR 03/06/08 .- En compliment d’allò que 
disposa l’article 97.2 de la Llei 20/2006, de 15 de  desembre, 
Municipal i de règim local de les Illes Balears i l ’article 91.1 del 
Reglament d’Organització, Funcionament i Règim Jurí dic de les Entitats 
Locals, aprovat pel Real Decret 2568/1986, de 28 de  novembre, el Sr. 
President demana als membres de la Corporació si al gú té alguna 
observació a fer sobre l’acta de la sessió anterior , celebrada el dia 
TRES de JUNY de 2008, de la qual se n’ha expedit, p rèviament, còpia de 
l’esborrany a cada Regidor per al seu coneixement, rectificació 
d’errades o possible formulació d’al·legacions, si fos el cas. 
  

No havent-hi intervencions, per UNANIMITAT dels reunits, sent 
disset el nombre legal de membres del Consistori i disset els 
assistents, és aprovada  l’acta de la sessió anterior, celebrada el dia 
TRES de JUNY de 2008. 
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II.- EXP. VAR32MA/2008: INTERPRETACIÓ DEL CONTRACTE  D’EXPLOTACIÓ DE 
LES INSTAL·LACIÓ DE SERVEIS DE TEMPORADA I NETEJA D E LES PLATGES.- El 
Consistori examina l’expedient VAR32MA/2008, relati u interpretació del 
contracte d’explotació de les instal·lació de serve is de temporada i 
neteja de les platges. 
 

La Sra. Maria Orts, Regidora de Medi ambient, prese nta la 
següent proposta de Batlia: 
 

“PROPOSTA D´INTERPRETACIÓ I ACLARIMENT DEL CONTRACTE 
D’EXPLOTACIÓ I  NETEJA DE PLATGES ENTRE L’AJUNTAMENT I "PLAYAS 

DE CAPDEPERA SL" 
 
Exposició de motius 
 
Aquesta interpretació vol aclarir certs punts del vigent contracte i té com objecte la millora de 
les platges del municipi, el manteniment de les banderes blaves a les nostres platges i el poder 
aconseguir l’acreditació de qualitat medioambiental (ISO 14001 i EMAS) d’aquestes. 
 
L’Ajuntament de Capdepera, a traves del departament de Medi Ambient, està duent a terme un 
esforç econòmic i humà per a adaptar les platges a les exigències ambientals i de qualitat 
òptimes per aconseguir els diferents distintius de qualitat i una gestió sostenible de les platges 
del municipi. Com és natural, per aconseguir aquest objectiu es fa necessària la implicació del 
concessionari i, per tant, la interpretació i aclariment del contracte és fonamental per tal 
d’especificar millor quines són les seves obligacions, sobretot en temes de neteja i manteniment 
de les infraestructures. 
 
Durant el transcurs d’aquest any 2008 el departament de Medi Ambient durà a terme una sèrie 
d’actuacions encaminades a millorar la imatge i la gestió de les platges. Aquestes actuacions són 
les següents:  

- Crear de la figura de coordinador de platges. 
- Realitzar una inversió de 80.000€ en la millora de l’accessibilitat i serveis a les 

platges. 
- Millorar progressivament les infraestructures de les platges, (retirada d’elements 

constructius, reparació de les canalitzacions d’aigües, etc.) 
- Realitzar inversions per a la rehabilitació d’espais naturals de rellevància ambiental 

com són els sistemes dunars (cordonament i senyalització). 
- Revisió setmanal de l’estat de la platja per detectar possibles averies, perills, etc., i 

actuar amb celeritat per solucionar-ho. 
- Millora de la dotació material del Servei de vigilància i salvament de les platges. 
- Dur a terme campanyes d’informació i conscienciació ciutadana sobre el bon ús de 

les platges. 
- Millorar l’Ordenança Municipal de platges. 
- Mantenir el contacte directe i coordinar les actuacions entre totes les 

administracions que tenen competències en l’àmbit de les platges. 
 

La interpretació del contracte plantejada no varia per res el preu del contracte, ja que l’objectiu 
és especificar com s’han de realitzar els treballs de manteniment i delimitar l’àmbit de neteja i 
manteniment de les platges per tal de millorar la seva gestió. 
 
Obligacions de "Playas de Capdepera SL". 
 
1.- L’àmbit de neteja de les platges serà el que s’adjunta amb els plànols de l’annexe 1. Amb 
aquesta nova delimitació l’àmbit de la zona de neteja a realitzar per platges Capdepera es veu 
reduït. En canvi, en aquests àmbits s’augmenta la neteja manual. 
La neteja manual s’haurà de realitzar a totes les zones on no sigui possible neteja 
mecànicament: a zones perimetrals de la platja, accessos, recons, a la franja més litoral (on 
rompen les ones), damunt la posidònia acumulada que no s’hagi autoritzat a retirar, etc. També 
es realitzarà neteja manual per millorar la neteja mecànica a zones de gran acumulació de 
residus, pedres... 
S’entén per neteja manual la retirada de residus per part de l’operari a mà (amb guants o amb 
un pinxo) i de les males herbes. Per altra banda, durant la neteja s’haurà de tenir especial 
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esment en retirar de la zona de la platja i els seus accessos element perillosos per als usuaris 
(pedres, enderrocs ...) 
La neteja mecànica amb el tractor no es farà mai abans de les 19:30 h. 
Tret del pas per accedir a la platja, indicat a l’annexe, el tractor no podrà actuar ni posicionarse 
sobre zones dunars, situant-se a una distància mínima de 6 m d’aquestes, i/o aquelles on hi 
hagi vegetació típica del litoral balear a conservar.   
 
2. "Playas de Capdepera SL" durà a terme la neteja i buidatge de papereres de les següents 
zones colindants a la platges, tal i com indiques els plànols annexes: 
- Pinar d’accés a la platja de Font de Sa Cala amb freqüència diària. 
- Pinar de darrera de la platja de Canyamel amb freqüència diària. 
- Camí que va a Cala Moltó des de la barrera del pàrking fins a la primera casa dels March 
(després del pont) amb freqüència diària. 
- Neteja de la cala des Gulló amb els seus corresponents accessos. També es col�locaran 
papereres. La neteja serà: 

- 15 juny-15 setembre: 3 pics per setmana 
- Temporada baixa: 1 0pic per setmana 

- Cada tres setmanes, juntament amb els serveis municipals, es realitzarà una neteja de la zona 
dunar de Cala Mesquida i Cala Agulla i del savinar de Cala Agulla segons plànol de l’annexe 
 
3. "Playas de Capdepera SL" estarà obligada avisar al Servei de platges de l’Ajuntament de 
Capdepera abans de realitzar la retirada de posidònia del litoral. El Departament serà 
l’encarregat de dictar si es pot procedir a retirar la posidònia, com es realitzarà i a on serà 
dipositada. 
 
4. Cada platja ha de tenir el seu corresponent punt de recollida de residus, si no hi ha altres 
solucions aquest punt s’ubicarà a la via publica però haurà d’estar ballat correctament amb el 
material que indiqui l’Ajuntament. El concessionari com qualsevol altre empresari del municipi 
haurà de adquirir els contenidors (tant per a la neteja de les platges com per als bars) i realitzar 
el tancament. 
Aquests punts s’ubicaran a la via pública, segons plànols de l’annexe 2, i vallats a:  

Platja de Canyamel  
Platja de Font de Sa Cala  
Platja de Son Moll 

 
"Playas de Capdepera SL" es farà càrrec de la neteja, desinfecció i manteniment del banys, 
lavabos i dutxes de Son Moll propietat de l’Ajuntament a canvi de quedar-se amb la recaptació 
que es fa dels usuaris. La neteja (grenar i fregar el terra) es realitzarà com a mínim dues vegades 
al dia. 
 
5. La llimpiesa diària consistirà en una neteja general a l’obertura/tancament de les IST i dues 
revisions, que han d’incloure: 
 

- Recol�locació de papereres 
- Reparació de desperfectes 
- Eliminació de taques i restes de deposicions 
- Buidatge de papereres. 

 
6. "Playas de Capdepera SL" com empresa concessionària ha de realitzar el manteniment de les 
passarel�les, accessos, dutxes, etc. Aquest manteniment s’ha de realitzar diari i consistirà en 
mantenir lliures d’arena, obstacles i ben fixades les passarel�les, i tarimes d’accés a minusvàlids. 
Aquestes sempre hauran de cumplir les condicions d’accessibilitat i supressió de barreres. 
Qualsevol ruptura haurà de comunicar-se de manera immediata, en 24 hores, al departament 
de platges de l’Ajuntament de Capdepera i que determinarà qui serà l’encarregat d’efectuar les 
reparacions.  
 
7. "Playas de Capdepera SL" col�locarà papereres del mateix model a totes les platges, amb un 
mínim d’una cada 30m i s’ocuparà del seu manteniment i neteja. Totes han de tenir la seva tapa 
i conservar-se en bon estat. 
8. "Playas de Capdepera SL" en concepte de millores, que va oferir quan es presentà al 
concurs, realitzarà la inversió de dos rentapeus a la rampa d’accés de la platja de Cala Agulla i 
abonarà la quantitat de 10.000€ a l’ajuntament en concepte d’accessibilitat a les platges. 
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9. Serveis mínims de temporada baixa: 
 

- Neteja de les cinc platges en concessió i Cala Moltó. 
- Cada 15 dies: neteja manual de les restes més grosses (tamany mínim d’una llauna). 
- Reparació de desperfectes en cas de temporal i col�locació de papereres al accessos i 

cada 100 m de platja 
 
11. L´empresa haurà de tenir contractades per a la neteja i manteniment de les platges un total 
de 7 persones.”                                                                                                                                                                                                                                                                                       
 
“ANNEXE I: ÀMBIT DE NETEJA 
 
-Canyamel 
 
perímetre de la platja: passarel�la, pont del torrent, solar amb pinar, roques vorera del torrent. 
 
-Font de sa Cala  
 
perímetre de la platja: pinaret, roques i passeig fins a l´alçada de l´hotel.  
 
-Son Moll 
 
perímetre platja: escales devallada a la platja, pas del torrent cobert, accés al “sendero de les 
pites”. 
 
-Cala Agulla 
 
perímetre de la platja: roques rampa d´accés, cordó dunar, restaurant Dunas, pont d´accés a les 
cases de ca´n March.  
sistema dunar:1 pic cada 3 setmanes, batuda fins a la carretera.  
 
-Cala Mesquida 
 
perímetre de la platja: cordó dunar, roques 
entrada del torrent: 1 pic cada 3 setmanes, batuda fins a l´alçada del ranxo de cavall 
 
ANNEXE II: UBICACIÓ DELS CONTENIDORS 
 
-Canyamel 
 
Rotonda c/ Pins de les Vegues. 
 
-Font de sa Cala  
 
Av. de Canyamel, aparcaments enfront de la platja. 
 
-Son Moll 
 
c/ Tamarells.“ 

 
Vist l’informe emès pels Serveis Tècnics de dia 26 de maig de 

2008. 
 

Vist el dictamen emès per la Comissió Informativa M unicipal de 
Medi Ambient en sessió celebrada dia 16 de juny de 2008. 
 

Per DEU vots a favor (Regidors del PSOE, UCAP-UM, EU-els V erds i 
PSM-EN) i SET abstencions (Regidors del PP i Es Grup), sent diss et el 
nombre legal de membres del Consistori i disset els  assistents, 
S’ACORDA: 
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Aprovar la proposta de Batlia i la interpretació i aclariment 
del contracte d’explotació i neteja de les platges 
 
III.- EXP. 80AG/2008: MODIFICACIÓ: CONTRACTACIÓ GES TIÓ DEL SERVEI 
PÚBLIC DE NETEJA VIÀRIA .- El Consistori examina l’expedient 80AG/08 
relatiu a la modificació del contracte de gestió  d el servei públic de 
neteja viària.  
 

Vista la memòria d’ampliació del servei i els annex es (annex I: 
Metodologia del pagament per qualitat; annex II: Es tudi econòmic, i 
annex III: plànols de freqüències). 
 

La Sra. Maria Orts, Regidora de Medi Ambient, infor ma que les 
modificació proposada, com s’ha dit en diverses ses sions de la 
comissió informativa de Medi Ambient, consisteix, e ntre altres coses, 
en afegir serveis que no es prestaven; augmentar la  dotació de mitjans 
humans i materials, adscrits al servei; ampliar la temporada alta; 
augmentar les freqüències; implantar el sistema de control de 
qualitat, que és un sistema pioner. 
 

Iniciat el debat, el Sr. Joan Ferrer, portaveu del grup popular, 
cedeix la paraula a la Sra. Maria Pilar García, per què és la regidora 
del grup popular membre de la comissió de Medi Ambi ent. 
 

La Sra. Maria Pilar García diu que, havent aprovat el plec de 
condicions per a la contractació d’aquest servei el  dia 19 de maig de 
2005, fer una ampliació 3 anys després, és un verta der disbarat i un 
malbaratament de diners. 

En aquest moment el ciutadà està ja bastant castiga t amb totes 
les pujades d’impostos i no se li ha de fer pagar m és. La Sra. 
Regidora ens va dir en una comissió informativa que  ella pretenia 
poder arribar a menjar en el sòl amb aquesta amplia ció i amb un nou 
sistema. Creo que la Regidora s’equivoca, perquè és  molt fàcil 
aconseguir la coses pagant els altres. A més, la Sr a. Orts era 
contrària a totes les pujades d’impostos. 

Se’ns ha dit que l’empresa concessionària en aquest  moment li és 
molt difícil realitzar el treball per al qual està contractada. 
Realment això no és un problema de l’Ajuntament. Aq uesta empresa, quan 
es va presentar al concurs, sabia perfectament el c ontingut del plec 
de condicions de la contractació, pel que si ara no  pot complir, 
hauria de contractar més personal i pagar-lo, sense  repercutir el cost 
en el preu contractat. 

Quan es va aprovar el concurs i l’empresa va result ar 
adjudicatària, havia uns barems per a puntuar, com les millores que 
pudiran presentar les empreses. Si l’empresa no pot  seguir complint 
les seves obligacions contractuals hauria de renunc iar i rescindir el 
contracte. No obstant això, el que vol fer la Regid ora (ampliar i 
modificar el contracte en 400.000 €) és afavorir a aquesta empresa 
concessionària i perjudicar a les empreses que en e l seu moment es van 
presentar al concurs. 

El que hauria de fer la Regidora és obligar a l’emp resa a 
complir els seus deures i obligacions contractuals i cas contrari 
aplicar les sancions que corresponguin. Si l’empres a no compleix, 
s’hauria de rescatar la concessió i fer un concurs nou, per a donar 
oportunitat a altres empreses.  

La Regidora té majoria a l’Ajuntament, però el més just seria 
deixar aquest assumpte sobre la taula. 

 
El Sr. Joan Ferrer afegeix que aquesta modificació és un capritx 

de la Regidora que costarà molts diners al poble. L a modificació és 
legal; no discutirà això, però s’hauria de pensar a bans de portar-la a 
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terme. El que ha de fer la Regidora és gestionar bé  la seva àrea; que 
els zeladors vigilin; sancionar a l’empresa si no c ompleix. S’ha de 
complir l’ordenança aprovada. Amb l’augment de desp esa no 
s’aconsegueix res, si no es fa complir; cal fer com plir les 
obligacions que té l’empresa. El millor seria deixa r el contracte com 
està o fer una contractació nova. Per tot això el v ot del seu grup 
serà en contra d’aquesta modificació. 
 

A continuació, el Sr. President atorga l’ús de la p araula al Sr. 
Mateu Melis, que fa la següent intervenció : 

“MODIFICACIO PLEC DE NETEJA VIÀRIA  
A NIVELL TÈCNIC 
En primer lloc és que el passat plec de condicions és va aprovar l’any 
2005 per unanimitat i es va adjudicar també per una nimitat. Per tant, 
inicialment veiem que el que s’hauria de fer per pa rt del departament 
de Medi Ambient es vetllar per que l’empresa conces sionària compleixi 
el plec i el que va ofertar, i no el compleix i aqu í no passa res.  Ni 
se li obrin expedients sancionadors, ni sel rescind eix el contracte 
per incompliment ni sel convida a renunciar,... (en  una paraula, que 
fan el que els dona la gana, amb el vostre consenti ment,  …) 
 
Per altra banda, lamentam que alhora de fer aquesta  modificació, que 
suposa una despesa corrent d’avui per a sempre de c ap al futur, de 
400.000’-€, s’havia de haver comptat amb l’opinió ( evidentment no 
vinculant) de les associacions de veïns, que al cap  i a la fi, seran 
els qui pagaran aquest augment. Ara, aquesta modifi cació, ve arrel 
d’un estudi fet per una empresa professional en la matèria, però que 
dubtam de la seva efectivitat, a no ésser augmentan t les freqüències 
de neteja i la compra de nova maquinària.  
 

Essent les dinou hores i cinquanta minuts, amb el permís del Sr. Batle, 
s’absenta de la sessió plenària el Sr. José Medina Suárez. 

 
 
Si anem al estudi que ha fet l’empresa i que ja sab íem, a la 
descripció del  servei actual, al departament de mi llores, la 
concessionària va ofertar comprar una màquina grane dora més de les 
dues que figuraven al plec, i encara es l’hora que l’hagin adquirida. 
Evidentment, aquesta millora les va ajudar a guanya r la plica, i 
l’incompleixen… Ara, a la modificació se ens ven qu e la màquina enlloc 
de fer el servei els 100 dies d’estiu, farà feina t ot l’any, però 
pagant la màquina i l’ampliació del servei…No ho ac abam d’entendre. 
 
També veiem a  l’apartat de altres millores, (estic  parlant del servei 
actual) l’implantació d’un sistema de control per a  millorar el 
servei. No se si l’ha implantat o no. El que veiem és que a la 
modificació s’ha de fer, es clar, pagant un supleme nt.  
 
Després veiem també que augmenten les freqüències d e la neteja manual 
per “poder cobrir totes les zones”. (O es que no fi guraven al plec. 
Clar que sí, i l’empresa ho ha de fer però per esta lviar-se costos, 
posa manco personal, ja que si no, no l’hi surt ren table i ara l’hi 
pagarem mes per que ho pugui fer correctament., es clar, pagant la 
diferència el poble.  
 
Si no l’hi feu complir, esteu fent un agravi comparatiu amb les altres 
empreses contractades que sí compleixen amb el que van ofertar al seu 
dia.  
 
Evidentment, heu inclòs al plec millores tot el que  es veu clarament 
que l’empresa adjudicatària no havia tingut en comp te, com la paga del 
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Gerent, un cotxe per acompanyar les brigades a les zones allunyades, i 
alguna millora, com la màquina decapant, l’equip de  camió i 
desbrozadores a disposició de l’ajuntament (aquest ho podíem comprar 
nosaltres directament) i les millores que l’empresa  no sabem per que,  
no compleix. 
 
Per tenir el municipi net, el plec de condicions vi gent, si es fa 
complir,  és suficient, si es compleix tal i com es  va signar, i amb 
l’únic que hi puc estar d’acord és l’inclusió de no ves zones que ara 
es contemplen i que abans no hi eren. A la resta qu eda tot contemplat. 
Per nosaltres no queda justificat aquest increment de cost (prop de 
400.000’-€) ja que molts d’ells, l’empresa adjudica tària els ha de 
posar per complir el plec.  
 
Un altre punt. Ja ho vaig dir a un plenari, i també  ho vaig dir a la 
darrera comissió informativa de Medi ambient; Vaig fer el suggeriment 
que és tapessin les àrees d’aportació ja que la sev a imatge no es 
agradable. Se me contesta que no, tant per la Tècni ca com per la 
Regidora per que la gent deixa les bosses al terra,  i se converteix 
amb un niu de brutor. Pues bé, a les modificacions que ens presentau i  
que ha de fer l’empresa i figura i amés especialmen t, “especial esmero 
y cuidado en lugares de mayor conflictividad en el aspecto de limpieza 
como son: ,,, Entorno de contenedores” . Pues be, aquesta proposta no 
se me va acceptar tot i que figura expressament a l a modificació. No 
ho entenc. 
 
Resumint: això que aprovau és una excusa per pagar més dobbers al 
concessionari. 
 
A NIVELL POLITIC 
També ens sorprèn aquest canvi d’actitud de la Sra.  Regidora de Medi 
Ambient envers a la neteja. Quan estava a l’oposici ó, i, he de dir que 
molt be, i molt en la línia del partit que represen tava, s’havien de 
fer campanyes mediambientals per conscienciar a la població que si 
embrutam hem de pagar mes, que el cost mediambienta l de la incineració 
es molt gros, que si l’efecte invernacle, que si en  canvi climàtic, 
etc, etc.… i ara que està al front de aquest depart ament, veiem que 
tot s’arregla a base d’incrementar la neteja viària , a base de 
dobbers, més propi d’altres ideologies polítiques..  Res de campanyes 
preventives o de conscienciació de no embrutem, com  per exemple fan a 
les escoles. La filosofia de si volem un poble net no es fer més net, 
sinó embrutar menys, s’ha anat a orris al tenir la responsabilitat de 
governar. Realment, no creim, no crec que hagi canv iat la manera de 
pensar aquesta Regidora, sinó que l’hi han venut “s a moto”  i vostè a 
picat.   
 
A NIVELL ECONÒMIC 
També, veiem que els pressupostos no se compliran, almanco al capítol 
d’ingressos per obres, on vàreu pressupostar 1.400. 000’-€ dels quals 
és d’on s’han de pagar aquest sobrecost. Veiem que els primers cinc 
mesos de l’any, els ingressos per aquest capítol és  de 200.000’-€ més 
o manco, molt lluny de el que vàreu pressupostar. A ixò vol dir que a 
final d’any hi haurà un dèficit pressupostari impor tant, només en 
despesa corrent, que ja veurem com el cobrireu. Cre iem que no és un 
bon moment per un increment de aquestes quantitats.  Ja vos ho vàrem 
dir el plenari dels pressupostos.  
 
Però per tot el que  exposat, que és la nostra opin ió i entenc que no 
hi estigueu d’acord,  nosaltres votarem en contra. Moltes gràcies.”  
 

La Sra. Maria Orts, responent als diferents grups m unicipals, 
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diu que no sembla veritat que després de fer-se qua tre comissions 
explicant en què consistia la modificació, ara es f acin unes 
interpretacions que no tenen res que veure amb la r ealitat. Una cosa 
és no estar d’acord amb la modificació i altra fer aquestes 
interpretacions. Ara s’obliga a l’empresa a complir  les millores que 
havia proposat, no abans. Ara es fa complir a l’emp resa. Quan s’aprova 
un plec de condicions o una modificació s’ha de fer  un estudi 
econòmic. L’empresa compleix el qual es va fer quan  es va aprovar la 
contractació. 

Es pot no estar d’acord amb la modificació, però no  es pot dir 
que el poble estigui net i no sigui necessari una m illora en el 
servei: les voreres no es netegen i hi ha zones que  no estan incloses 
en el servei. Tot això suposa pagar factures extres  perquè es netegi, 
com es feia fins ara. Aquesta modificació evitarà p agar factures per 
treballs extraordinaris; disminuirà les despeses de  incineració.  

Els tècnics municipals han fet un estudi de les nec essitats i a 
més tenen el telèfon de recollida de queixes. Per a ixò saben on és 
necessari netejar. Per això es modifiquen les freqü ències i les zones 
del servei, perquè havia zones per les quals no es passava a netejar. 
Tot això s’ha explicat en les comissions. 

A l’empresa ara se li fa complir i a més s’imposa e l sistema de 
pagament per qualitat, que és un sistema pioner. És  mentida que no es 
faci complir a l’empresa. Respecte a les àrees d’ap ortació, és cert 
que són llocs on pot acumular-se més brutícia, però  una cosa en 
brutícia i altra borses , mobles, etc. i si es tanq uen tot això estarà 
a la porta d’entrada. No es tancaran les àrees d’ap ortació perquè no 
es converteixin en un niu de brutor. No és veritat que no es realitzin 
campanyes de conscienciació. Al contrari, es fan i a més de forma 
gratuïta per a l’Ajuntament. 
 

El Sr. Joan Ferrer diu que és lògic que s’exigeixi a l’empresa 
que compleixi les millores ofertes, però de totes m aneres s’està 
incomplint en contracte; no es controla a l’empresa . El primer que 
s’ha de fer és exigir el compliment, que el departa ment de Medi 
Ambient vigili. Tot quedarà igual, però amb més des pesa.  
 

El Sr. Mateu Melis aclareix que la seva intervenció  s’ha centrat 
en l’anàlisi de la documentació que se li va lliura r. 

 
Vistos els informes dels Serveis Tècnics de Medi Am bient, 

Secretaria i d’Intervenció.  

 
Vist el dictamen emès per la Comissió Informativa M unicipal de 

Medi Ambient en sessió celebrada dia 16 de juny de 2008. 
 

Vist que s’ha emplenat el tràmit d’audiència al con tractista, 
mitjançant escrit RS núm. 2767, de 16 de juny de 20 08.  

 
Vist que el contractista ha manifestat la seva conf ormitat i 

acceptació de la modificació proposada, mitjançant escrit RE núm. 
3639, de 19 de juny de 2008. 

 
Vists els articles 42, 54, 59, 101, 163 i Disposici ó Addicional 

9ª del Text Refós de la Llei de Contractes de les A dministracions 
Públiques, aprovat per Reial decret Legislatiu 2/20 00, de 16 de juny; 
els arts. 97 i 102 del Reglament General de la Llei  de Contractes de 
les Administracions Públiques, aprovat per Reial De cret 1098/2001, de 
12 d’octubre; el art. 114 del Text Refós de les Dis posicions legals 
vigents en matèria de Règim Local, aprovat per Reia l Decret Legislatiu 
781/1986, de 18 d’abril i l’art. 127 del Reglament de Serveis de les 
Corporacions Locals, aprovat per Decret de 17 de ju ny de 1955. 
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 Vist els arts. 28; 87.3; 140; 194; 195; 202; 258, DA 2ª, DT 1ª i 
DD única, de la Llei 30/2007, de 30 d’octubre, de c ontractes del 
sector públic. 
 
 Vista la competència atribuïda a aquest Ajuntament  Ple per la DA 
2ª.2, de la Llei 30/2007, de 30 d’octubre, de contr actes del sector 
públic. 
 

Per DEU vots a favor (Regidors del PSOE, UCAP-UM, EU-els V erds i 
PSM-EN) i SIS  vots en contra (Regidors del PP i Es Grup), sent d isset 
el nombre legal de membres del Consistori i setze e ls assistents, 
S’ACORDA:    

 
1er.- Aprovar  l’expedient i la modificació del contracte de gest ió  
del servei públic de neteja viària formalitzat amb l’empresa NET I 
FRESC S.L. el dia 17 d’octubre de dos mil cinc. 
 
2n.- Aprovar  les despeses que pugen a 847.894,83 €. en còmput a nual. 
Es pagarà mensualment la quantitat proporcional a l ’import total.  

 
3er.- En el termini de quinze dies des de la notifi cació al 
contractista de la modificació del contracte, haurà  de procedir-se al 
reajustament de la garantia  definitiva, segons disposa l’art. 42 del 
TRLCAP (actualment art. 97.3 de la Llei 30/2007, de  contractes del 
sector públic).   
 
4rt.- Autoritzar  al Sr. Batle per a la signatura de quanta 
documentació sigui precisa per a l’execució d’aques t acord, inclòs el 
document administratiu de formalització del contrac te i, si escau, si 
així ho sol·licita el contractista, l’escriptura pú blica. 

 

 
 

No havent-hi més assumptes a tractar, de l’ordre de l Sr. Batle-
President s’aixeca la sessió a les vint hores i vin t minuts. 
 
 
 
 
 


